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Sneider Tamás
országgyű lési képviselő

Kövér László úrnak ,

az Országgyűlés elnökének
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Tisztelt Elnök Úr!

Írásbeli kérdés

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésrő l szóló 2012 .
évi XXXVI . törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a
Belügyminisztériumot vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztérium
vezetőjéhez

„A közrend biztosítása érdekében kívánják-e a statisztikai adatokon túl a polgároktó l
érkező visszajelzéseket is beépíteni? ”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

A 2017 . augusztus 23-án kelt, „2018-ig nem számíthatnak a mátraverebélyiek a közren d
helyreállítására?” című írásbeli kérdésemre adott derűlátó válaszában foglaltakkal szembe n
október 27-én fényes nappal rabolták ki a sértettet Mátraverebélyen . Az elkövetőt a hatóság
munkatársai egyébiránt példás gyorsasággal két órán belül elfogták, el őállították, kihallgatták
és őrizetbe vették, de ahol ilyen megtörténhet (nem egyedi eset, nem tízévente stb .), ott talán
szélesebb összefüggések vonatkozásában sincs minden rendben .

Hangsúlyozom, az ilyen és ehhez hasonló esetek Mátraverebélyen nem mennek
ritkaságszámba. A helyzet Nógrád (Szirák, Vanyarc stb .) és Dél-Heves (Tarnazsadány ,
Tarnabod, Atány, Erk, Heves stb .) számos településén hasonló, egyes közterületeket nappal i s
célszerű elkerülni. Elhiszem Önnek, hogy ezek a bűnügyi statisztikákban nem jelentkeznek,
ső t! Azt is elhinném, ha tájékoztatása szerint léteznek olyan statisztikai eredmények, amelye k
szerint ezeken a településeken semmivel sem rosszabb a közbiztonság, mint az ország má s
pontjain . Magam részéről azonban a jövőben sem elsősorban üres statisztikai adatokka l
kívánok foglalkozni, hanem a magyar polgárok konkrét panaszaival, valós élethelyzetekkel ,
igazi megoldásokat keresve .

Mit kívánnak tenni annak érdekében, hogy Magyarország minden pontján, minden egye s
utcájában, a szegregátumokban, a szegénység és kilátástalanság által különösen érintet t
térségekben is — az olykor félrevezet ő statisztikai eredményeken túl — biztonságba érezhess e
magát az ott lakó és az oda látogató egyaránt? Mit kívánnak tenni annak érdekében, hogy a



bűnügyi statisztikákban nem szerepl ő , az említett települések utcáin bódult állapotban lézeng ő
bedrogozott fiatalok visszataláljanak a normális életvitelre? Mit kívánnak tenni anna k
érdekében, hogy aki százszor is átgondolja, az se merjen – ha más nem – a hatóságoktól val ó
félelmében drogot árulni ezeknek a kiszolgáltatott helyzetben lév ő embereknek?

Tisztelt Belügyminiszter Úr !

Az említett települések egyes részein, olykor egész falvak kapcsán arról számolnak be az ot t
élők, hogy bizony rendőröket szökőéventelátnak, akkor sem gyalogosan . Félreértés ne essék ,
tisztában vagyok vele, egészen pontosan remélem, hogy nincs olyan község Magyarországon ,
ahová pusztán négyévente hajt be egy rend őrautó, de az egészen biztos, hogy számo s
településen intenzívebb rendőri jelenlétre lenne szükség a helyi polgárok visszajelzései
szerint. Az pedig könnyen belátható, hogy ahol rendőrautóval elvétve találkoznak egy
településen, ott a gyalogos járőr megnyugtató látványa valódi kuriózumnak számít .

Ennek kapcsán kérdezem, kívánja-e a kormány érzékelhetőbbé tenni a rendőri jelenlétet
azokon a településeken, ahol ennek igényét megfogalmazzák a helyben lakók ?

Várom megtisztel ő válaszát !

Budapest, 2017 . november 3 .

Tisztelettel,

. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .
Sneider Tamás
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